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  מאמרכת
   

שהוא כתב בעלון הקודם:   ערכתמאמר המ מ לצטטלעצמי  מוכה נסע לחו"ל, ואני מרשה  
  אל איתנו המשיך   , מהעלון הקודם,יולי  חום  אולי בגלל זה הוא נסע....  "חם, לח, איכס"

. וכמו כל  השנה החולפת, וגם הכנות לשנה הבאה  של סיום  בו גם אירועי חלים, חודש ש אוגוסט
, שהפעם מלובים ע"י חוסר  שנה מתחילים דיונים/איומים בנוגע לשביתה במערכת החינוך

מכתבה של   מביאה קטעקשר לכך אני האמון וחוסר היציבות הקיימים במערכת הפוליטית. בה 
והטריקים במאבקים בין    שוטח את כל השטיקיםבה הוא , שאול אמסטרדמסקיהעיתונאי  

התלמידות והתלמידים הם  ארגוני המורים, משרד החינוך ומשרד האוצר, ומסיים במילים: " 
תמיד הנפגעים הגדולים, אבל הפעם זה נכון יותר. מי שלומדים כיום בתיכון ישבו הכי הרבה  

לימודים, עם כל ההתמודדות הנפשית,  ימים בבית בזמן הקורונה. עד שהצליחו לחזור לשגרת 
הגיעו העיצומים של ארגון המורים בסוף שנת הלימודים הקודמת. הם למדו למבחנים וניגשו  

אליהם, אבל לא קיבלו עליהם ציונים. הם ישבו וכתבו עבודות, ומעולם לא קיבלו אותן בחזרה.  
הפגיעה בהם עוד יותר.  במצטבר, הם כבר איבדו כמה שנות לימוד. שביתה ממושכת תעמיק את  

הם יישאו את צלקות הפוליטיקה הקלוקלת הזו עוד שנים רבות. יהיה להם קשה יותר להיות  
אנשי ההייטק שבהם אנחנו תלויים, הרופאים שלהם אנחנו משוועים, המדענים שאנחנו  

חייבים. ואם כל הצדדים ימשיכו לא לטפל בבעיות העומק של המערכת, הדור האבוד הזה יהיה  
 " חומר למחשבה.ק הראשון. ר

השיוך   ;מבקש תגובותו "דמוקרטיה בעין המפרץ",על   כותב שוב שאול שילה   –עלון וב 
מספרת איך זה להיות רכזת תרבות, ומהם האתגרים העיקריים בהם היא   דנה רוטמן מתקדם;

; סיכום שנת המצוות; היכרות עם שחקני הכדורעף שלנו;  ובי קוצר ז"לדהספדים ל;  תקלתנ
 . ☺ועוד, תהנו  

 שבת שלום, 
 דפי 
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 משולחן הנהלת הקהילה
 

 27.7.23מתאריך  13/2023ל הנהלת הקהילה ופרוטוק

 אושר  12/2023פרוטוקול  .1

מציעות לקבוץ להעלות את פנסיית השארים לחברים   רוטמן ואהובה  קלין עדיה  .2
חוז מפנסית המטרה במקום  א  65%  - 60על   קבוצה א.  –ת  הנמצאים בפנסיה תקציבי

  50 ₪ לחודש לאלמן/אלמנה. עדיה אספה  1,500כמו היום. משמעות של תוספת   40%
 אהובה פנתה להגיע בנושא להנהלת הקהילה. ,חתימות לדיון בשיחת קבוץ

 והפער הנוצר לאחר מקרה התאלמנות.  ,התקיים דיון עם התייחסות בין יחיד לאלמן

.  דיון באסיפההנהלת הקהילה לא מצטרפת להצעת עדיה ואהובה לקראת   - הוחלט
 שינוי ברמת האינפלציה במדינה.לוומצפה מצוות הפנסיה להתייחס לנושא  

דגש  על  הצעת מנהלת האורווה לקבל הוחלט    1.12.22לת קהילה מיום נה בה -אורווה  .3
 חברים להחזיק סוסים פרטיים.  ולאפשר ל  ,תרומה קהילתיתגם לו בית הספר הטיפולי ב

משיך לנהל את האורווה  וכל להיפעת  פרייזר הציגה מכתב לחברי ההנהלה כי כך לא ת 
ות  אזאת למרות שהתוצ היות ויחסי העבודה בעיקר מול חברי הקבוץ לא הוסדרו.

 פרו דרמתית. העיסקיות השת

 את שני האגפים.  תה הצעה של יפעת להפריד פיזית התקיים דיון בו הועל 

תמיר הציג כי על פי החלטות הקבוץ האורווה אינה אחד מהשירותים אותם נדרשת  
האורווה עוברת  עת  בדיון עלה כי כ היא גוררת סיכונים משמעותיים. ו  ,הקהילה לספק

 לרווח מהפסד עם הגדלת פעילות ביה"ס. 

על הנהלת האורווה יחד עם תמיר וניצן להציג בתוך חודשיים ימים מודל   – הוחלט 
לכל  ניהולי  השקעות נדרשות, מודל הפעלה, ואחראי עם התייחסות ל ,הפרדה כמוצע

 .אחד מהתחומים

הוחלט להוסיף בדרישות כי   –גלית הציגה את הגדרת תפקיד מנהל/ת תפעול הקהילה   .4
  100%ניסיון מתאים בניהול ולהשאיר את המשרה על   נידרש תואר כלכלי רלוונטי או

 כפי שהיה בעבר.  80%במקום  

 שונות:  .5

תמיר הציג כי יובא לשיחת הקבוץ הגדרת תפקיד לתרבות עם המלצת התרבות   5.1
בתוספת תקציב  אנשים במשרה חלקית(  2-)חלוקה ל להגדיל את המשרה למלאה 

 . נוספים ע"ח פעילויות קנויות 30 -אש"ח לשנה ו   30של 
ך השיקום פנה  ליבתה   .בי"ס גוונים ביצע שיפוץ משמעותי ובניית כיתות חדשות 5.2

בית הספר לביצוע שיקום העצים על ידי משתלת עין המפרץ. התכנון בוצע על ידי  
₪ + מע"מ. הוחלט   12,000 -צוות המשתלה בהתנדבות. התקציב הנדרש לעצים כ

צלחה לילדים וההורים  כי עין המפרץ יתרום סכום זה לבית הספר המתחדש. בה
 בשנת הלימודים הבאה. 

העירו   –בנושא מבני הציבור וניסוח ההסתייגויות להחלטה  בעקבות הדיונים   5.3
חברי ההנהלה כי הניסוח מטעה ולא מביא לציבור את הנושא כפי שהוא ועל כן  

המשמעות לכך כי    הוחלט לבקש מו. האסיפה שלא להצביע על ההצעה כפי שהיא.
 כעת ממשיכים לפעול כמו עד היום. 

 רשם: תמיר 
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 שאול שילה   /פרק שני –דמוקרטיה בעין המפרץ  
י, ואני יודע שיש  יודעות יאני מעלה את הצעותי  . "אז מה אתה מציע?"  :י חברים"נשאלתי ע 

 : עוד אפשרויות ודעות שונות
תאגידים  במעבר לקבוץ מתחדש וכלקח ממשבר הקבוצים, הפרדנו את הקבוץ לשלושה 

 :מרכזיים
 –  כוללת שני תאגידים מרכזיים   המערכת העסקית −

 של כלל העסקיםדירקטוריון  -ההנהלה הכלכלית   •
הקובע את   ה/דירקטוריון עצמאי א התאגיד הכלכלי המרכזי בעל הנהל הוש ,וי.מ.א •

 יכולתו הכלכלית של הקבוץ. 
אשר שולט על כל הפעילויות של   – התאגיד המרכזי השלישי הוא הקבוץ/הקהילה  −

הקהילה, תקציבה והשקעותיה. זהו תאגיד שלא למטרות רווח, אך חייב לפעול כמערך  
 ניהול כלכלי. 

אך נדרש להגביל את יכולתו להתערב   ,הקבוץ הוא התאגיד העליון של כל המערכת
 בהחלטות המערכת העסקית.

לפעול לפי בחוקים והנהלים של  למרות השינוי והמעבר לקבוץ מתחדש אנחנו ממשיכים  
  טיה אידאלית.כביכול דמוקר – חברי הקבוץ מצביעים ומחליטים על כל דבר   –הקבוץ השיתופי  

 השינוי דורש גם שינויים ניהוליים.

 : או אחרים( לשינויים הנדרשים )בוודאי נדרשים שינויים נוספים ילהלן הצעותי

מאחר ויש אצלנו שלושה תאגידים מרכזיים רצוי לשנות את    –שינוי במבנה הניהולי   .1
הכולל אל מנהל הקהילה,    ,קבינט כלכליהמבנה הניהולי ולהגדיר בראש המבנה הכלכלי 

 מנהל י.מ.א ויו"ר י.מ.א., יו"ר ההנהלה הכלכלית  מנהל ההנהלה הכלכלית,
  הנושאים בחינת יוזמות השקעה חדשות והכנת  - מתפקידיו .הקבינט יתכנס מעת לעת 

  ;שנתית ומעקב אחרי ביצועה 5הכנת תוכנית השקעות  ;לדיון בהנהלה הרלוונטית
כל   –בקרה על התקציב הכולל דו"ח על המצב הכספי   ;מעקב ובקרה על המצב הכספי

 . על מנת ליצור שותפות ואחריות על כלל המערכת  החשובהקמת הקבינט   רבעון.
כאשר אספת החברים  חון מחדש את נוהלי בחירת בעלי תפקידים מרכזיים, נדרש לב  .2

 אינה יכולה לפסול את הצעת הקבינט, אלא ברוב מיוחס. 
 הל בחירת בעלי תפקידים. נוייבדק מחדש   .3

 : שינויים במערך ניהול הקהילה

שאים המועלים לדיון והחלטה של  ו שיתוף חברי הקבוץ במידע על המתרחש ועל הנ  •
  . (ארחיב את הנושא בסעיף נפרד)בפועל החברים 

אינני מכיר אף  חשוב לשמור על הקשר של החברים עם המנהלים )כולנו חברים(, אבל   •
למנהלים מתי  ישירות  לפנות    שה יכולאו בק  טענה ,שכל מי שיש לו פנייהגדול  תאגיד 

אינה מאפשרת  פנייה ישירה  טרודים ועסוקים.מנהלי הקהילה תמיד שהוא רוצה.  
אין אצלנו תפקיד  . למנהל/ת זמן לשקול את התשובה ויוצרת לא פעם מתחים מיותרים

תוך  יעבירה למנהל ו  רצוי בכתב,  של שרות לקוחות, שמקבל את הפנייה מפורטת,
או  תשובה מסודרת,  וידאג להעביר שבוע עד שבועיים  תוך תשובה  הבטחה על קבלת

 . מועד לפגישה לזמן
. ההישענות על אפליקציות שונות  מערך המידע לחברים קרס –  שיתוף החברים במידע .4

ואם משום שהוא   ,אם משום הגיל של החברים הוותיקים ,משמש חלק קטן מהחברים
ד  צמתומצת או כבד מדי. הגיע הזמן שנבחר בעל תפקיד שיחפש וימצא את הדרכים כי

אחד את  יתפקיד זה  , הציבור ולשתף אותו בתהליך הדיון )אם אפשר  ין אתנילע
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זה נמצא בכל חברה,  כ. תפקיד (העיתונאות, הפרסום, פרסום והעברת מידע אל החברים
 . תאגיד ומשרד

 . מנהלים והחבריםהאת התייחסות לכתוב לעיל מ  אשמח מאוד לקבל

 
 ת מהצוות ליישום שיוך הדירו 6 'מס עדכון

 .הראל ברו תומר פלג ,כהן , יגאלגלאון , שאולרז , אריהריכב , אביקשחף תמיר -חברי הצוות 
 ש. כהן. משרד  –עץ לצוות עו"ד אריאל לוינגר ימי
 

שעולות כחלק  הצוות ממשיך להפגש כמעט בכל שבוע ולדון על סוגיות שונות חברים שלום,  
 ם הן כלליות.  אאם הן אישיות לבקשת חברים ובין   יבן, מיישום תהליך שיוך הדירות

  
אנו עושים כל מאמץ כי כל החברים הזכאים יוכלו לממש את זכותם לחכירת   ,ככלל .1

 משנה של מגרש במסגרת חלופת האגודה.  

  2006גרת תקנון רי קבוץ שנקלטו במסב כפי שכבר דיווחנו בעבר ח  - 2006דירות לחברי  .2
אך נותרו מספר מצומצם של חברים שלא   ,מחוייבים היו לסיים השנה את בניית הבית

חברים אלו נדרשים לשלם שכר דירה   2023מימשו זכותם או חובתם זו. היות ומתחילת  
מאמץ להקל בסוגיה זו. יצאו למכרז  יחד עם צמ"ד על דירתם הזמנית עשה הצוות 

  ,ללא צורך בהריסה משמעותיתדירות על מגרש  2 אלו שהן רק  ,תו מספר דירות זמני
חברים זכו    3שנים כדירה זמנית עבור הקבוץ.  5כאשר אחת הדירות תישאר למשך  

 חברים שלא ממשו זכאותם זו.   3וכך נותרו רק עוד   , במגרשים אלו

בתי אב לא חתמו עדיין על    45-כ החתמת החברים על הסכמי חכירת המשנה חתימות: .3
לטובת העניין נקבעו יומיים לחתימות אותם   – מסיבות שונות ומגוונות שיוך הסדר ה

נא רישמו לפניכם ואל    .יתקיים יום זהאחה"צ   13.9.23יום ד'  ב . נבצע בבית המוסדות
 .חבל להידרש לחיפה לצורך כך , תמתינו לאחר מכן

בשבועים האחרונים עברו הכספים בגין וותק לכלל החברים   –חלוקת כספים   .4
 רשיהם. נא וודאו קבלת כספים בחשבונות הבנק או בתקציבכם.ויו

ם תחילת יישום שיוך הדירות חברים בעלי דירה פנויה זכאים יהיו  עדירות זמניות:  .5
ניצן ותמיר מיפו את   , התקיים דיון בנושא. אריהלהשכיר אותה לזמן מוגבל. 

ההתחיבויות ואת הדירות הפנויות או דירות המשויכות לחברים. כרגע ניתנה הוראה  
על מנת שבמידת הצורך נוכל להקצות דירה בבעלות   , לצוות הדיור שלא לבצע שינויים

הצוות    .2024כלומר לא לבצע מעברים לדירות חדשות עד תחילת  הקבוץ למי שנדרש. 
ור בעיות שעלולות לעלות בנושא שכר הדירה עם  תלוונטים לפיפגש עם החברים הר

   .1.1.24תחילת מימוש שיוך הדירות ב  
הן בצוות והן על ידי יורשי    ,עלו מספר תהיותליך מימוש/מכירת הזכות ליורשים:  תה .6

שאלות כמו תהליך ביצוע   –לנושא מימוש זכויות היורשים על מגרשים   ,חברים
. סוכם ללבן את כל הפרטים עם עורכי הדין  ', היבטי מס, יכולת המימון וכו ההמכיר 

 ובמידת הצורך להציע את השינויים לאישור הקבוץ.   ,ויועצי המס
 

לעיתים אנו  ברור לנו כי עולות שאלות שאת חלקן אנו לומדים ומבררים תוך כדי תהליך. 
אך יש משקל מהותי   ,ץ ההוא כך או באינטרנט רשום אחרתובי מחברים כי בק שומעים 

את החברים  נים בהחלט מזמיו על כן אנלהחלטות כל קבוץ וקבוץ ובדרך השיוך שבוצעה. 
ואנו נעשה כל מאמץ להחזיר   ,המעוניינים לקבל מידע לשאול את חברי הצוות שאלות והבהרות

 מועיל לכלל הציבור. לפרסם מידע תשובות מתאימות ו 
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 אורלי ומיכל  /מהבריכה הקהילתית
 

 הי לכולם, 
בין   אנחנו מרחיבים את שעות פעילות הבריכה.בקיבוצנו לקראת סגירת מערכת החינוך 

 : תהיינה שעות פעילות הבריכה 20/08-28/08התאריכים  
 פתוח לשחיינים  06:00-09:00 −
 פתוח לכולם 09:00-12:00 −
 פתוח לכולם 15:00-19:00 −

, שעות פתיחת הבריכה לכלל הרוחצים תהיינה ברצף:  24/08  -שביום ה', ה*שימו לב 
12:00-19:00 

בהזדמנות זו מזכירים לכם לעקוב אחר העדכונים במקומי, שימו לב לאירועים/שינויים   
במסגרת שעות הפעילות, כמו גם למועדים בהם תבקר אצלנו בבריכה עגלת הקפה/פיצות של  

 עורים, הגלידות של דור שמיר ועוד. נועם ולי, ארוחת הערב של הנ 
 נשמח לעדכן שהקולר תוקן והוא ממוקם בחלק הפנימי של מטבח החוץ. 

 
 לוח אירועים בבריכה:

 אוגוסט:
 11/08 18:00-22:00"באחריות הצוות המארגן ובחסות   "מקבלים את השבת בבריכה

ערב קריוקי,  מפגש עם שחקני הכדורעף של הקבוצה הבוגרת של מטה אשר, התרבות, 
פינות ישיבה ופינת קפה.. באחריותכם ארוחת ערב   18:30מנגלים דולקים מהשעה 

מיזם חדש ומבורך בהפקה של  והבאת קינוח לשולחן קינוחים משותף, עשיר ושמח. 
 .עינת, אריה, ליטל, גיל, גלעד, כרמית, אלמוג, שגב ועופר

 22/08 20:30-22:00  ורחצה לילית פתוחה לכולם, הפיצות של נועם ולי, ערב קריוקי  ,
 מובטח קינוח

 ספטמבר:
 14/09  22:00 - 20:00 של טלי ורד  מופע סטנדאפ הרמת כוסית לכבוד ראש השנה ו

מופע סטנדאפ. פרסום   21:00מזנון בסגנון פודטראק. בשעה   20:00, בשעה +(16קפלן )
 יעודכן בהמשך.מפורט יותר  

 , מצפים לראותכם
 אורלי ומיכל

 
 

 

 

  

 קורונה

 !הקורונה חזרה - שימו לב
חום,  אם יש לכם תסמינים כגון: - אך אנו מבקשים מאוד ,אין הנחיות מיוחדות

אנא מכם בצעו בדיקת  - בחילות, הקאות, שלשול כאבי ראש כאבי גרון כאבי בטן,
על מנת לשמור על המטופלים והצוות הנמצאים קורונה לפני הגעתכם למרפאה, 

 במרפאה. זו אחריות חברתית וערבות הדדית.
 ,בברכת בריאות לכולנו

 צוות מרפאת נעמן
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 חופיתמהתברואה/ 
 

מטרים   8 הב וקן צרעות בג  בועז עמיר השבוע גילה 
המתנוסס בתוך חור בעץ ארוקריה הנמצא על הדרך 

לצורך . למועדון מול חלונות הבית של משפחת עמיר
כדי לבצע  , נזקקנו למנוף במה  הדברת הקן ע"י  מדביר
  ,יוסי וולףלשם כך התגייס  . עבודה בטיחותית בגובה

יוסי פינה מזמנו  . שהוא מוסמך למנוף הרמת במה
הפרטי וסייע לנו בהדרכת המנוף והעברת הדרכה  

בועז כיוון  . )אלו החוקים( למדביר שגם הוא מוסמך
 וככה בוצעה המשימה בהצלחה,  ,למיקום

ולכל מי שאישר  ליוסי ולבועז, תודה רבה למדביר,
 וחתם בירוקרטית לקידום לביצוע. 

 
 

  השבוע קיבלתי 
של אחת    קריאה מהרפת ללכידת צפע שהסתתר "במדף" 

הצפע מנע וסיכן את העובדים לגשת . ממעצרות הזבל
בזכות עירנות של העובדים  . לטיפול בתחזוקת המעצרה

הוזמן   אשר גילו את הצפע מגולגל ורגוע על גבי המעצרה,
ובתוך שניות הצפע השתלשל    דותק'ה הלוכד האגדי מיגור,

 ונלקח לשחרורו בשדות. , ך הדלי שלובעזרת המלקחיים לתו
 .דותק'הו חבייר סמיר, אלי,כל הכבוד על התושייה של 

 
 המלצות להגנה מפני נמלת האש בבית וסביבתו: 
מומלץ לרכוש את הגרגרים נגד נמלת האש הקטנה  

  יש לפזר במשקופים במסילה כל חלונות הבית,.  במיני
  מרפסת   בחוץ:   מטבח ומיפתן הדלת.  הכולל חלון מקלחת,

חשוב לא   זאת כדי למנוע כניסתן לבית., ומסגרת הבית
חשוב לפזר גרגרים כל   ימים לא להרטיב. 4ובגינה לפחות  להרטיב את הגרגרים עד סוף העונה, 

 ובמקביל לעבודת המדביר.   שלושה שבועות עד סוף העונה החמה,
 

 : מו לביש
תה היא נמצאת והתאחדה עם  ע מ בוטלה עמדת הפחים שהייתה מול עגלת הקפה רוקה. .1

  העמדה מיועדת בעיקר לגנים,. העמדה שנמצאת מול הרמוניה הישן בחנייה מול הפאב
 הרמוניה.לו לפאב ,מרחבים

  זבל  משאית מפעילההמועצה ש  , זאת מפניפחי הצפרדע ליד הבריכה והחשמליה בוטלו .2
 חדשה שלא יודעת לרוקן פחי צפרדע. 

אנא המנעו ככל שניתן  , לטובת ביתנו בלבד  גוליםהוצבו שני פחי מתכת ע   ליד הבריכה .3
 . אשפה להשליך בהם 

 כן יש להשליך בפחי הפלסטיק בעמדת מסתור הפחים הירוקים ושאר המיונים. כמו 
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 דנה רוטמן  /סיכום לקראת סיום קדנציה בתרבות
 

ובימים אלה מסתיימת הקדנציה שאליה נבחרתי. רוצה    ,שנים  4נכנסתי לתרבות לפני 
 לשתף אתכם בתחושות ובחוויות שהיו איתי בארבע השנים הללו. 

אם לסכם בכמה מילים את כל המהות של מהי תרבות בקיבוץ, ואת הרעיון המרכזי שעלה  
מכל הסדנאות, ימי העיון והמפגשים עם רכזי תרבות מכל הארץ, אני יכולה להגיד שקהילה  

שלוקחת חלק פעיל בארגון אירועי  והמעורבת בתרבות שלה, שיוצרת ובוראת ערבי קהילה, 
התרבות שלה היא קהילה שבונה תרבות, והתרבות בתורה בונה ומחזקת את הקהילה, יוצרת  

קשרים וגשרים בין משפחות ובין קבוצות גיל שונות בקיבוץ, ויכולה גם לעזור בהעברת  
 ה. תהליכים עמוקים יותר בקהיל

מתוך הניסיון שצברתי אני יכולה להגיד שתרבות ענפה בקיבוץ היא בהכרח מושתתת  
מתנדבים. רכז התרבות צריך להיות נותן כיוון ומנהל התקציב, אך התרבות עצמה היא של  

 והיא בהכרח תלויה באנשים השונים בקיבוץ.   , עבור הקהילהוהקהילה 
גיל גדולה שלוקחת חלק באירועי   התרבות בעין המפרץ היא ענפה ורחבה, ויש שכבת

 התרבות, מתנדבת ובוראת לעצמה תרבות. 
אחד הקשיים הגדולים שעולים בי מתוך העבודה בשנים האחרונות הוא המחסור  

באירועים רבים מדי מצאתי את עצמי מחסלת לבד או עם כמה מתנדבים בודדים   במתנדבים.
אבל רק חמישה   ,איש   400- הגיעו כ )לעיתים היו אלה בני משפחתי(. היו אירועים שאליהם 

 מתנדבים עזרו להקים ולארגן את האירוע. 
נראה כי בקיבוץ שלנו יש גרעין ותיק וחזק של מתנדבים מסורים שמארגנים חגים ויוצרים  

אירועי תרבות נפלאים יחד, אך באותה הנשימה יש כאן קבוצה גדולה של אנשים שצורכת  
 תרבות אך לא לוקחת חלק בארגונה. 

מתנדבים   100- ומתוכם כ  ,איש 1000- נראה כי יש בעין המפרץ כ ,אסכם במספרים אם
הפועלים בחגים השונים. זו כמות יפה אך לא מספקת על מנת לארגן אירועי תרבות קהילתיים  

 במהלך השנה כולה. 
וקשה לראות את הקושי שבו   ,לרכז את התרבות זהו תפקיד לא פשוט, עמוס במשימות

.. אלא לנווט את  .לבד 'עותו להפיק, לארגן, לחסל, לנקות, לשווק וכו מהצד. אך אין משמ
 הספינה הקהילתית כך שתכני התרבות יבנו על ידי הקהילה ולמען הקהילה.   

פניתי להנהלת קהילה וביקשתי להכניס אדם נוסף לתפקיד התרבות, אך לוקח לדברים  
שינוי ניכר באופק לא אוכל   . בינתיים הקדנציה שלי מסתיימת ובלי.האלה זמן משל עצמם.

 להמשיך ולרכז את התרבות. הדבר לוקח ממני כוחות גדולים מדי. 
כאשר נכנסתי לרכז את התרבות, נכנסתי לנעליו הגדולות של מיכאל, אשר הפיק ואירגן  

אירועים עם צוות רחב של מתנדבים לצידו. במהלך ארבע השנים האחרונות ניסיתי להמשיך  
ייסד בתרבות או שהיו גם לפניו. היו דברים שהתפרקו גם אחרי    ולחזק מסורות שמיכאל

שמיכאל סיים והיה עלי לארגנם מחדש. היו משימות שהצלחתי בהן יותר וכאלה שפחות, היו  
 גם תקופות מאתגרות ויצירתיות בתוך כל התקופה הזו )למשל הקורונה(. 

זאת לדייק במקומות   היה לי חשוב לשמור על המסורת הענפה שיש פה בעין המפרץ, ועם
כמו לדוגמה להביא את הצעירים לתרבות, להקים מחדש את   , שעבורי הם משמעותיים

 השמינייה בכוחות מחודשים ולהקים את צוות ההגברה מחדש.   
 

רוצה להגיד תודה לכל אלה שמפרגנים בשבילים, שיודעים להגיד מילה טובה על  

 הדרך.

מקווה שהתרבות  , ותרבות עין המפרץשמחה על הניסיון וההזדמנות להכיר את  

 בעין המפרץ תמשיך לפרוח ולהתפתח ע"י המתנדבים הישנים והחדשים.
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סדרת הרצאות שתעסוק : הנושא הכי אקטואלי והכי מדובר כיום
יום, ומעסיק -ו את חיי היוםנזה שמכתיב לכול -בתחום המשפט 

 ממשפט מקראי עד משפט ישראלי -ה כל יום נו בעת האחרונאות
 

דרך המשפט העברי  *ממשפט שלמה במקרא ושופטים בשער העיר 
ות נש 400ו בירושה אחרי נשארו לנים שנהחוקים העות'מ *ל "וחכמת חז
ית(; וחוקי 'דבר המלך' נישראל הריבו תנ)ועדיין מככבים במדי שלטון...

בית המשפט  ותנדט הבריטי )המפעמים עד היום במסדרונמתקופת המ
והציבורי )כמה  *סיפורים מהמשפט הפלילי )איזה מתח...(  *הישראלי( 

 -ת רווחה' נ'מדי -וכמובן  *וזכויות אזרח )פלורליזם ברוח הזמן(  *חשוב!( 
מארג החיים חסר את 'טעם החיים'... )כמו  החלק הכי יומיומי, אך בלעדיו

ות נמובן מאליו גם במדי ונשאי –זכויות הביטוח הלאומי, אזרחים ותיקים 
 ית'נדי-ו'שפת המשפט' או 'עברית משפטית', או 'עורך  *פותחות( מ

איך אפשר בלי  -ו  *אפ'( -ד נ'לשון המשפט ומשפט הלשון'! )'סט -ובקיצור 
ה ובית נהיועמ'ש, מבקר המדי -בשיח הישראלי כיום :  המוסדות המדוברים
 לאורך -וחייבים גם על דמוקרטיה!  *ים... נמבט מבפ -המשפט העליון?! 

 ההיסטוריה!

 בסמינר המרתק!! -על כל אלה ועוד 

 המרצים:
פרופ' סוזי : יצרנפרופ' יאיר זקוביץ'; פרופ' אביעד הכהן; פרופ' מרדכי קרמ

ר "ר יעקב שפירא; ד"ד; ר אילה פרוקצ'יה"בות ; השופט יגאל פליטמן; דנ
 .ישנמיכל אורן; השופטת דורית ביי

 באולם המופעים בכברי מפגשים מרתקים 10 -ים פעם בשבועיים לנמוזמ
 052-3967329 –וספים והרשמה: דורון גלילי נפרטים 

 החוג לידיעת הארץ גליל מערבי

 פגרה-בהמשך ל"סבבא"

. נחמה חברה נחמה הלפריןנעדרה בטעות שמה של  בסובאמרשימת שמות הפעילים 
 ,א "פנינה"ווכמובן מנהלת המועדון לחבר שה ,מלאה בצוות "מועדון ארוחת הבוקר"

 ואחד המקומות הציבוריים שכיף להתארח בהם.
 מיכאל
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  קורות חיים -בי קוצר ז"ל וד

בעין המפרץ להוריו יאיר   10/3/1955 -בי נולד ב וד
 ואדלה קרויצר. 

  יאיר עלה ארצה מגרמניה ערב מלחמת העולם השניה. 
מלחמה רדיפות, רעב ומחסור, והגיעה  באדלה סבלה 

אחים:   3בי היו  ולד  לקיבוץ אחרי המלחמה עם בנה יוסי. 
בי  ועתליה, אחותו הצעירה, מספרת שדיוסי, רחל ועתליה.  

 היה אח טוב לב, קשוב לאחיו ועוזר להם. 
ס היסודי בקיבוץ ובמוסד החינוכי  "בי התחנך בביהוד

שהיה נער   נעמן בגיל הנעורים. חבריו לכתה מספרים
כשרוני מאד בתחומים רבים, מצטיין בלימודים העיוניים,  
במיוחד במקצועות הריאליים, ספורטאי מצטיין, בעל נפש  

בי  ואמנותית בתחום המוזיקה, שחמטאי כשרוני ועוד. ד
היה אהוב ומקובל על חברי כתתו, ובלט בתחומי הלימוד  

  חניכיו בתנועת "השומר הצעיר" אהבו אותוגם   והחברה.
 נער עם לב טוב ורחב. ,  וזכרו אותו לטובה שנים רבות

, גם כאשר נדרש  יחידהבצבא התגייס לשריון, אהב את תפקידו בטנק, היה נאמן ומסור ל
לאחר הצבא חזר לקיבוץ ועבד בגד"ש. לאחר מכן   להישאר שבועות רבים מבלי לצאת הביתה.

גם   וביקש לעבור לעבוד בנוי.  עבד שנים בימא, אבל אהב יותר את הקשר עם האדמה ועם הטבע
 בענף זה התמיד במסירות שנים רבות.

הוא  י אהב לטייל וטייל הרבה בארץ עם יוסי, אחיו הבכור, עם המשפחה ועם הקיבוץ. בוד
 התעניין ולמד והיה בעל ידע רב בכל הקשור בהיסטוריה של עם ישראל, בתנ"ך ובהכרת הארץ. 

מאד מהנעשה בארץ ובקיבוץ, מעורב כמידת יכולתו  י היה איש פוליטי, היה לו אכפת בוד
גם בשנים בהן היה חולה. לא נתן לדברים שלא הסכים להם לעבור כך סתם על ידו, כתב הרבה  

היה איש    לעלון הקיבוץ, הביע עמדותיו באומץ והציג שאילתות לממלאי התפקידים בקיבוץ.
היה לו חשוב להיות מעודכן בכל   'מרצ' נחוש ונלהב, הקפיד לקרוא עיתונים ולהקשיב לרדיו, 

 המתרחש בארץ. 
 ת תרבות וספורט והשתתף בארגון חגים שונים. והיה חבר בועד   ביוד

הוא היה שם בשבילם, וטיפל בהם במסירות רבה. כך נהג    –כשהוריו הזדקנו ונזקקו לעזרה  
משפחה  גם עם אחותו עתליה, כשנזקקה לעזרתו. היה לו קשר חם עם בעלה, עם בניה ועם בני ה

 האחרים. 
ולאורך שנים רבות עבר תקופות ארוכות של סבל. למרות כל אלה   , חלה בנפשוהצבא  לאחר  

המשיך להיות מעורב כמיטב יכולתו, עבד בנוי כשרק היה יכול והיה מסור לדברים החשובים  
 בעיניו. 

 והיה מאושר בחתונתו.  ,נשא את חנה בוך לאישה 2018בשנת 
תוך עצמו. חנה  בשנים האחרונות עבר שוב תקופות ארוכות של סבל, והתכנס פנימה ל

 טיפלה בו באהבה ובמסירות, אך זה לא הספיק. 
נזכור את    אנחנו אתכם באבלכם ובצערכם, חנה, עתליה, רחל, מריאלה, וכל בני המשפחה.

 בי, ואת ההתמודדות הקשה שלך לאורך שנים עם המחלה. יהי זכרך ברוך! ולבך הטוב והרחב, ד 

 כתבה: רחלי גזית 
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 הספדים לדובי:
 אחי הגדול והאהוב. , בדיוק חמש שנים בינינו .היקרדובי אחי 

כילדים הסתדרנו טוב למדי. לפעמים נהנית להציק לי ולשמוע אותי בוכה, אבל לרוב עזרת  
היית המדריך של הקבוצה המקבילה    'לי והיית אח גדול טוב ומסביר פנים. כשהיינו בכיתה ו

ה והנערץ. כל בני גילי זוכרים אותך  לנו מכפר מסריק. עד היום הם זוכרים אותך כמדריך היפ 
 כנער יפה וספורטאי מצטיין, שחמטאי מוצלח ותלמיד מצוין.  

שבועות   5-6התגייסת לשריון מיד אחרי מלחמת יום כיפור ואני זוכרת שהיו תקופות של 
 שלא הגעת הביתה. כשכבר הגעת לחופשות היית מותש, אך לא התלוננת. 

לאחר הצבא תקפה אותך מחלת הנפש. היו לך תקופות מאוד קשות, היית מאושפז וידעת  
הרבה כעסים ומרירות. כשהמצב השתפר חזרת להיות האיש הנעים והחכם שעוזר לכולם. היה  

כיאה   -דיברתם הרבה על הקיבוץ, הצבא ובעיקר על הכדורעף  -לך קשר טוב עם משה, בעלי  
בהמעפיל. כשנולדו ילדיי היית להם דוד טוב שאוהב לשחק, לצחוק  לגיסים שגדלו בעין המפרץ ו

 ולטייל איתם.  
באת לחגים   -לאחר שמשה נפטר ניסית והצלחת עוד יותר לספק דמות גברית במשפחה  

. כששני בני  'בהמעפיל, היית איתנו בטיולים והגעת לטקסים חשובים בחייהם כמו סיום כיתה ו
במיוחד כדי לנסוע איתי לימי הורים בבא"ח נח"ל בערד, רק   אתה באת  -בגרו והתגייסו לנח"ל 

 כדי שלא אסע לבד. עד היום אני אסירת תודה לך על מחוות שכאלו.  
גם בשנים האחרונות, אפילו שלא היה לך קל, הצלחת להגיע לחתונות שלהם וכן לאירועים  

ן לנכדים כשנולדו  משפחתיים נוספים. הקפדת לשלוח ברכות יום הולדת לכל אחד מהילדים, וכ
 ותמיד רצית לדעת מה שלומם ומה הם עושים.  

טיפלת בהורים שלנו במסירות רבה והיית שם תמיד לידם, בעיקר כשהזדקנו והזדקקו  
תמיד אמרתי שמזל שאתה נמצא ועוזר להם, כי לא היה מישהו אחר שיעשה זאת.    .לעזרה

 תודה לך, דובי, שטיפלת כל כך טוב בהורים שלנו. 
נושאים שמאוד אהבת ומאוד עניינו   - ל למדת היסטוריה של עם ישראל ותנ"ך במקבי 

 אותך, אהבת לטייל והיה לך ידע עצום בכל הקשור לעם ישראל ומדינת ישראל.  
לאחר שאבא נפטר היה לך מאוד עצוב וקשה. התקשית להסתגל למציאות החדשה. לצערי  

טיפולה המסור של חנה, שתמיד  הפסקת ללמוד ושקעת במרה שחורה. בזכות כוח רצונך ו
 הייתה לצידך, הצלחת להתגבר על הקשיים וחזרת לתפקד. 

אהבת את עבודתך בנוי, אהבת לקרוא ולטייל, יצאת להרבה טיולים עם יוסי וגם עם  
 הקיבוץ.  

תראי כמה אנשים באו לשמוח   -היית מאושר ואמרת לי   2018- בחתונה שלך ושל חנה ב
 יו שם בגלל לב הזהב שלך וטוב הלב שלך.  איתנו. ואני ידעתי שכולם ה

בשנים האחרונות שוב סבלת הרבה, התקשית לתפקד והתנתקת מרוב האנשים. מדי פעם  
חנה הייתה תמיד איתך ולצידך וטיפלה    -באתי לבקר אותך וכאב לי לראות את סבלך. למזלך 

בו ועזרת לו ללא  בך במסירות ובאהבה רבה. תודה לך, חנה, שהיית עם דובי כל הזמן, טיפלת 
 לאות.  

מתנצלת   – ברצוני להודות לאנשים רבים שעזרו לדובי בשעותיו הקשות. אם אשכח מישהו 
לרקפת, ענת  וכל בני ובנות קבוצת תומר הנפלאים. תודה    ,לגדעון, שולי ורמימראש. תודה 

 שעזרו וסייעו בזמנים שונים.   ,אשכול, שגית, מירב, אלון וצוות הנוי
שתמיד היה זמין ונכון לעזור וגם מי שפנינו אליו   ,למיכאל הוכמןחמה תודה מיוחדת ו 

 כשלא ידענו מה קורה.  אתה היית העוגן והתמיכה של דובי, חנה וכל המשפחה.  
 נוח בשלום על משכבך.  ,  אזכור אותך באהבה רבה צר לי להיפרד ממך. –דובי יקר 

 עתליה 
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. היית נוכח בחיים שלי מאז שהייתי ילד  יותרקשה להאמין שלא אראה ואדבר איתך ,  דובי
 ותמיד דאגת והתעניינת. היית אדם כל כך טוב ותמיד רצית לעזור לאחרים.  

אבא שלי נפטר, ואני זוכר איך אתה היית מגיע אלינו הרבה פעמים למרות   7כשהייתי בן  
או לטיולים  אם זה לקחת אותנו לבריכה   - הנסיעה הרחוקה, ומנסה לעזור בכל מה שאתה יכול

 או פשוט להיות שם בשבילנו, תמיד אזכור לך את זה.  
ובעיקר על ספורט שהיה לנו אהבה   ,מאוד אהבתי לדבר איתך בכללי לאורך השנים

משותפת. היינו מדברים על כדורגל ומשווים תוצאות של קבוצת הכדורעף המקומית, ואפילו  
ל באצטדיונים ביחד איתך. מתקן  כמה פעמים הגעת במיוחד כדי לקחת אותי למשחקי כדורג

ובילינו בו שעות רבות של כיף לאורך הילדות,   ,הכדורסל שתלית בשבילנו בחצר עדיין עומד שם
 בזכותך.  

כזה היית, תמיד עם נתינה מאוד גדולה. בכל שלב בחיים שלי כשהיינו נפגשים או מדברים  
היה לי כיף לשתף אותך ולדבר  ותמיד    ,בטלפון היית מתעניין ושואל מה שלומי ומה אני עושה

איתך על הכל. גם כשגדלתי והייתי בצבא, היה לך חשוב להגיע לטקסים שלי למרות המרחק  
הגדול, ואני מעריך את זה מאוד. לא פספסת אף יום הולדת ותמיד דאגת להתקשר ולברך.  

 אפילו לפני כחודש מסרת מזל טוב ליום הולדת של הבן שלי.  
הקשר בינינו נחלש, ועדיין כשהיינו נפגשים שמחתי לדבר איתך.    בשנים האחרונות לצערי

וכששאלתי מה שלומך, גם כשלא היה לך כל כך טוב, תמיד אמרת לי בסדר, כי מבחינתך אולי  
הייתי עדיין ילד ולא רצית להדאיג אותי. אני יודע שלא היה לך פשוט בשנים האחרונות ושהיו  

 ות עכשיו הנפש הטובה כל כך שלך תמצא מנוחה.  גם ימים קשים מאוד, ואני מקווה שלפח
השיחות והמפגשים איתך יחסרו לי מאוד, אבל תמיד אזכור אותך ואת הלב הרחב כל כך  

 .שלך, וכמה תמיד רצית לעזור לאחרים וללא שום תמורה. יהי זכרך ברוך
 פז שפיר 

 
דובי הילד, הנער, המתבגר,   .אני רוצה לספר על דובי, דובי שחלקכם אולי לא מכירים

 דובי של קבוצת תומר. קראנו לו "דובצ'ק", כינוי שתמיר )כמובן( המציא לו. 
דובי היה המצטיין של הכיתה! בלימודים, עם הציונים הכי טובים, במיוחד במקצועות  

הספורטאי של הכיתה, רץ הכי מהר, קפץ הכי גבוה  ; בקלות ו קינאתי בו שהולך ל .םיהריאלי 
בשעורי  ; חוק, תמיד ייצג אותנו בתחרויות האתלטיקה במוסד ועשה זאת בכבודוהכי ר

המוזיקה והנגינה התקדם יותר מכולנו וזכה לנגן בגיטרה ובצ'לו בזמן שכולנו נשרנו כבר בשלב  
בחוג השחמט בכיתה, במשחקים הסימולטנים נגד בוניו, אנחנו הפסדנו והוא ניצח.  ; המנדולינה

דובי היה יפה תואר, עם בלוריתו   בכיתה, חבר של כולנו עם לב רחב.  דובי היה מוכשר, אהוב 
 בשבילי, דובי היה מלך הכיתה!  השחורה המתנפנפת.

דובי התגייס לשריון, אהב את הצבא, אהב את הטנק, בסיום השרות הסדיר חזר לטרקטור,  
 וכיאה לקיבוצניק אהב את החקלאות ועבודת האדמה.   ,למטע ולפרדס

באות לא היטיבו עמו והיו כרוכות במכאובים, בסבל ובהתמודדות קשה.  לצערי, השנים ה
למרות זאת, המשיך דובי בעבודתו בטיפוח הנוי בקיבוץ ועשה זאת בחריצות ובמסירות עוד  

 שנים רבות. 
  בביקורי בקיבוץ שמחתי לפגוש אותו, לשוחח ולשאול לשלומו והוא תמיד התעניין במעשי.

דעך והתקשורת פחתה, דובי הלך והתנתק, הלך והשתתק, עד  בשנים האחרונות הקשר ביננו 
 שבסופו, ליבו שתק לעד. 

  אני אתגעגע אליך דובצ'ק, יהי זכרך ברוך.
 עודד 
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 2023-2024מלגות לסטודנטיות ולסטודנטים לשנה"ל   

במסגרת מעורבותה של תשלובת מילואות בעידוד מצוינות באזור, צוות המעורבות 
סטודנטים וסטודנטיות הנמנים על יישובי  בחר לתמוך בלומדים לתארים אקדמאיים,

 .(חברים/בנים)מילואות 

 אוכלוסיית היעד:
 אקדמאי ראשון, שני, במוסד אקדמי ישראלי מוכר.י שלומד לקראת תואר מ.1
, חינוך והוראה, הנדסה, תזונת בעלי חיים, (מים וקרקע)בתחומים: חקלאות .2

מהנדסי קירור, טכנולוג מזון או לתואר הנדסאי תעשייה וניהול, הנדסאי 
 מכונות.

 .(3או  2ומתחיל שנה  1מי שסיים לימודי שנה )לומדי שנה שניה ומעלה .3
 המטרות:

 לחזק את הקשר בין הישובים והתשלובת.•
לעזור בפיתוח הלימודים האקדמאים והמקצועיים לחברי הישובים במקצועות •

 נדרשים.
 להרחיב ולהעמיק את הידע המקצועי באזור לביסוס כלכלת הישובים.•
 לתמוך בפיתוח ההון האנושי בישובים, ומאגר הגיוס לתשלובת מילואות.•

 התפוקות המצופות:
 וונת בנים וחברים ללימודים נדרשים.מכשיר להכ•
 הכנת עתודה ניהולית ומקצועית לישובים ולמפעלים.•
 פיתוח יוזמות, שילוב אמצעים וחיבורים אזוריים.•
 קידום תחומי השכלה •
 תרומה לקהילה.•

 ₪ כל אחת. 4,000מלגות ע"ס  8 -תקציב 
 זכאים לפנות:

או בנותיהם/בניהם, מי שטרם זכו לקבל  חברות / חברים ממשקי מילואות•
 מלגה בשנים עברו.

 נוהל הגשת הבקשה והטיפול בה:•
 il.co.milouot@michalסרוק לדוא"ל: )מילוי טופס בקשה המצ"ב ושליחתו •

 .(1534-9917569או לפקס: 
יטופל אך ורק טפסים שקיבלו ) 04-9853102קבלת מס' אישור ממיכל בטלפון: •

 .(מס' אישור
ציבורית תקבל הטפסים לידיה ותפעל עפ"י הנוהל ודרך העבודה, כפי הועדה ה•

 שנקבעו על ידי מילואות.
 לטופס הבקשה יש לצרף:

 .(כולל מספרי טלפון וכתובת דוא"ל להתקשרות)קורות חיים בקצרה •
 צילום תעודת זהות בה מצוינת כתובת המגורים.•
 אישור לימודים + שכ"ל מהמוסד בו הנך לומד/ת.•
 אגש"חאישור מה•

 31.8.23"דד ליין" להגשת טופס בקשה עד 
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 ליאור רז   /2022/2023סיכום שנת מצוות 
 

 בארוחה חגיגית.  22-23לפני שבועיים חגגנו את סיום שנת המצוות  
  נערות ונערים החלה את שנת המצוות שלהם במגוון פעילויות.  20השנה קבוצה של  

וכללה מספר משימות קבוצתיות מגבשות ללא התערבות   ,הפעילות הראשונה הייתה באוגוסט
ובסיומה   ,כיפיתו קשה, מאתגרת  הפעילות הייתה מצחיקה, .הורה או מבוגר, רק הילדים

 נפגשנו לארוחה בה הקראנו, אנחנו ההורים, לילדים את "עשרת הדברות" של שנת המצוות. 
  הן כאלו שכללו את ההורים.הן של הילדים לבד ו ,לאורך השנה המשכנו עם מגוון פעילויות

בין הפעילויות היו טיול אופניים מראש הנקרה ועד לחוף של שבי ציון, טיול חנוכיות בצפת,  
 משחק ניווט בחיפה ועוד.

פעילות אחת ומיוחדת ליוותה את  
  :הנערים והנערות לאורך כל השנה

השנה הילדים "אימצו וותיק" או שאולי  
..  .הוותיקים הם אלו ש"אימצו נערים"

ולאורך כל    ,כל זוג נערים "קיבל" וותיק
השנה הם נפגשו, שמעו סיפורים, שאלו  
שאלות, פינקו בחגים, למדו להכיר את  

ובעיקר   ,הדור הוותיק, למדו להקשיב
ללא ספק   .נהנו אלו בחברתם של אלו
 פעילות מבורכת וחשובה.

  -לא ויתרנו על טיול הורהשכמובן 
ל  ילד, שלרגע היה בסימן שאלה בגל

מחאת הדרוזים, אבל בסופו של דבר  
התארחנו בקיבוץ מרום גולן,   .טיילנו

פגשנו המון שוטרים שמקום המפגש  
וחזרנו הביתה   , שלהם היה לידנו

 מרוצים ומגובשים. 
 מפנים את המקום לשכבה שמתחתינו.   ואנו  זהו, הסתיימה לה שנת המצוות שלנו,
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 השחקנים  – עכו -כדורעף מטה אשר
 

 ענבר שחר 
ענבר מגיע אלינו מהפועל המעפיל לאחר ששיחק שם ארבע שנים בליגת  

ענבר ישחק העונה בתור   על וגדל והתפתח במועדון בקבוצת הנוער.
 מוסר.   

  . "שמח להצטרף לאחד המועדונים הכי גדולים כיום בכדורעף הישראלי
מאחל לקבוצה לעבוד קשה ולהגיע למטרות  

 " .בין אם זה באירופה ובישראל ,שהציבה לעצמה
 

 עילי חבר 
לאחר עונה בה עילי התקדם והתחזק, הוא ממשיך איתנו לעונה נוספת  

 בתור קבלן.  
"מתרגש ושמח להיות חלק מהמועדון עונה נוספת, ולשחק מול הקהל הכי  

ע שנלחם ונתן הכל על המגרש כדי  מאמין בקבוצה שלנו, ויוד טוב בארץ! 
 להגיע הכי רחוק שאפשר!!" 

 
 קארלי אליק  

 . 1.92קארלי הוא אסטוני שגובהו  
קארלי שיחק  קארלי מגיע אלינו עם הישגים נאים ועם מטרות גבוהות. 

 United volleys)פינדלנד(,   Ford store levoranta sastamala: ב
frankurt  ,)גרמניה(Netzhoppers KW מניה( )גרbestensee,Selver 

tallinn, Saaremaa VK  ,)אסטוניה(CSA steaua bucureesti  
  Selver Tallinn )גרמניה(, SWD powervolleys duren )רומניה(,

 )אסטוניה(.
"אני בהחלט מתרגש להציג את הצבעים של  

הפועל. אני די נרגש להגיע מכיוון שלא  
שהקבוצה  הייתי בישראל בעבר. אני רוצה 

 תילחם על שני התארים ותציג תוצאות טובות בגביע האתגר." 
 

 טל שוורץ
ממשיך לעונה שלישית  בתפקידו כקבלן בקבוצה. טל גדל באליצור  

 עונות.  3כרמיאל ועבר למטה אשר עכו לפני  
"אני שמח מאוד להתחיל את העונה  

השלישית שלי במועדון. אני מוכן לתת כל  
חיוך על הפנים   מה שצריך בשביל להעלות

של האוהדים שלנו ולתת עונה מדהימה,  
 באירופה וכמובן בליגה."

 
 רומירו נונייז 

 Puerto san martin voley, Monterosשיחק בארגנטינה בקבוצות 
voley club, Lomas voley  ובארץ בהפועל עירוני קרית אתא ,

 ועילבון. 
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 .  1.85רומירו שחקן יהודי ארגנטינאי, שגובהו 
מאוד שמח להצטרף לאחת הקבוצות הטובות בישראל בעלת מקצועיות ומטרות  "אני 

המטרות שלי לעונה הן להצליח לעמוד בכל   ספורטיביות גבוהות.
 ברוך הבא!!  המטרות של המועדון, הן האישיות והן הקבוצתיות."

 
 אלכס קוחטין

קוחטין ממשיך לעונה הרביעית בליגת על. אלכס גדל אצלנו במועדון  
 במשך ארבע שנים עד לעלייתו לבוגרים.   13מגיל  

"אני שמח מאוד להתחיל את העונה הרביעית שלי בקבוצה. מאחל  
לי ולקבוצה שנה מוצלחת ומלאת הישגים  

ולתת עונה מדהימה, באירופה וכמובן  
 בליגה." 

 
,  עונה נוספת במועדוןממשיך ל  פבל איוונוב
 פבל ימשיך בתפקידו בקבוצה כמצליב. 

"אני בטוח שנעשה את המקסימום ונעבוד באופן מקצועי וטקטי, כדי  
 להביא הצלחה וניצחונות למועדון". 

  ממשיך במשפחה האדומה!
 

 אשרף אבו רוקון 
בתפקידו   שהשתלב נהדר, ממשיך לעונה נוספת במדים האדומים 

 ! כקבלן 
עונה מוצלחת ומלאת הפתעות עם משחקים טובים   "מצפה שתהיה

באירופה ושנביא את הניצחונות  
באולם הבית שלנו ולאוהדים  

 " .מים שלנויהמדה 
 

 נועם אריאל 
לאחר חצי עונה בהפועל עירוני קרית אתא נועם חוזר אלינו עם  

 הן במישור האישי והן במישור הקבוצתי.   שאיפות גבוהות,
למועדון הבית שלי ומתכונן לעונה חזקה  "אני שמח ונרגש לחזור  

 איכותי וצעיר שיכתיב את הדרך לגדולה.  מאוד עם סגל רחב, 
לאורך הרבה שנים עמדתי לצד שחקנים אדירים פה במטה אשר  

 " . עכו ויחד לקחנו אליפויות וגביעים. בהצלחה לכולנו
 

 יבגני באנוב, בכינויו ז'ניה
חלק מהמועדון, הוא לא   לאחר שתי עונות, יבגני מרגיש כבר בבית,

 רוצה לעזוב!  
אז כמו שהבנתם... הוא ממשיך לעונה נוספת יחד איתנו בכל  

 הכוח.
"במשך שנתיים התאהבתי במועדון הזה ובאנשים מסביב שעוזרים  
לנו גם במהלך המשחק וגם מחוץ למגרש. אני רוצה להגיע לשיאים  

חדשים גם באופן אישי וגם כצוות. בעונה שעברה היינו טובים,  
אבל אני רואה פוטנציאל גדול בשחקנים שלנו ועם עבודה קשה  
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לקהל שלנו ליהנות  בוד קשה עוד יותר כדי לגרום נוכל להגיע לתוצאות מרשימות. אנו נע
 מהצפייה במשחק." 

 
 אופק חזן 

אופק התפתח והתחזק במהלך עונה שעברה וממשיך לעונה  
 שלישית במועדון.  

"מתרגש מאוד להתחיל את שנתי השלישית במועדון שכבר הפך  
לבית בשבילי, מאחל לי ולקבוצה עונה מוצלחת גם באירופה וגם  

נחושים וחדורי מוטיבציה מתמיד להחזיר את  בארץ, באים 
התארים למועדון ולקהל הבית  

 " .המדהים שלנו
 

חוזר אלינו לאחר שנה בבלגיה, עם אהבה רבה   הליו סאנצ'ז 
 הליו ישחק כחוסם אמצע.    למועדון ושמח להיות שוב חלק ממנו.

"זה תמיד נהדר לחזור למקום שהרגשת טוב ולשחק שוב בקבוצה  
קרובה אני מצפה לשחק ולהיות טוב יותר מבעבר,  בעונה ה  הזו.

ואני מצפה שזו תהיה עונה מצוינת  
עם הרבה משחקים נהדרים  

 " .וניצחונות גדולים
 

 אנוש שטיפט 
,  שנים 12שחקן שגדל והתפתח במחלקת הנוער במועדון במשך 

 ממשיך לעונה שנייה בקבוצה הבוגרת. 
 לאחר עונה טובה כחוסם אמצע, אנוש ישחק בתור קבלן העונה.  

"כבר שנה שנייה ברציפות שאני נמצא בבית שלי. אני שמח מאוד  
על הסגל שנועם כץ בנה העונה ומאמין בו. מצפה שנביא כדורעף  
 איכותי, ומתגעגע לתחושה ולאווירה במשחקים עם האוהדים." 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 ודניאלה עושות פאנל לייזה

מפגש מעניין ומצחיק של דניאלה לונדון עם חגית ביליה, 
 הידועה יותר בכינויה "לייזה פאנלים",

 באולם מטה אשר בכברי 20:00בשעה  11.9ביום שני 
 www.umacabri.co.il ,6931867-050כרטיסים: 

 

 –קול קורא 
 2023יצירה מקומית מטה אשר 

מועצה אזורית מטה אשר מכריזה על הענקת פרס הוקרה ליוצרים ויוצרות 
. הפרס יינתן 2023תושבי המועצה בתחום הספרות היפה או ספרות העיון לשנת 

 גיאוגרפי, היסטורי, חברתי ועוד.ליצירות הקשורות למטה אשר כמרחב תרבותי, 
 ,31.8.2023יש להגיש את הבקשות לספריה האזורית עד לתאריך 

04-9822713 ,info@sifriya.org.il 
 

http://www.umacabri.co.il/
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 בית עין המפרץ
 קובי ג'אנושל  ומשתתף בצער

 אחיועם פטירתו של 

 אברהם )ברטו( ג'אנו ז"ל
 תנחומים לכל בני המשפחה

 נר זכרון - אוגוסט
 

 22.8.1951נפטר   ספיר צבי )מונדזיו(
 

 30.8.74נפטרה    היימבך מלכה
 

 6.8.1975נפטרה  ליבסקינד פרנצישקה
 (אמא של יוזקה קרן)
 

 20.8.1976נפטר    מרקוביץ נחום
 אבא של שלומית אטד

 
 25.8.1980נספתה    שלו דגנית

 בתנו
 

 20.8.1985נפטר    סלע עופר
 בננו

 
 29.8.1986נפטרה    אילן טונקה

 
 25.8.1989נפטר     ענבי הנק

 6.8.1994נפטרה    עצמון צביה
 

 29.8.1995נפטר    צימט יצחק
 

 2.8.1997נפטרה     טל דורית
 

 24.8.1999נפטרה     מירס חנה
 

 29.8.2004נפטר    עציוני מיכאל
 

 5.8.2006נפטר    להט יעקב
 

 9.8.2006נפטרה    אשכול טצ'קה
 

 21.8.2007נפטרה     מירס חיה
 

 16.8.2015נפטר     כץ עמרי
 

 6.8.2020נפטרה  בן אשר רינה )ריניק(

 

 יהי זכרם ברוך
 

 מערבים גליל מערבי ומחלקת יישובים מזמינים

 לקורס מנטורים.ות
 ות במרחב הכפריהכשרת מובילים לליווי ואימון מנהלים.

 יועץ ארגוני, מאמן ומנחה בכיר נחי רוטנברג,מנחה: 
 , בבית אונגר בבית לוחמי הגטאות9:30-12:30 מפגשים, 8

 11.10.23 –מפגש ראשון 
קבלה מותנית בראיון אישי, לתושבי.ות מטה אשר ומעלה  ,₪ 300עלות: 

 מרכז מעברים.ל ניתן לפנות פרטיםל. יוסף
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הופתעו לגלות: במוחה של   בנהריה  הרופאים 
  הקשישה התגלה גידול ענק 

 המרכז הרפואי לגליל , אחראי הסברה ודוברות, גל זייד מאת: 
 

הכרה,   מחוסרת, שנמצאה תושבת הגליל המערביקשישה   :סיפור מפתיע עם סוף טוב
התברר שבמוחה היה  עברה צילומי הדמיה, במהלכם , שם בנהריה הובאה למרכז הרפואי לגליל 

 . 90-וחייה ניצלו בדקה ה   ,גידול ענק
הובאה למרכז הרפואי כשהיא מעורפלת הכרה, לאחר  ,  מכרמיאל 88פניה חייקין, בת  

, כי היא אינה סובלת ממחלות רקע  סמוך לבריכת שחייה בעירה. מהתיק הרפואי עלה  שנמצאה
ס"מ, שדימם   7גידול בקוטר   נמצאבמוחה , כי התברר CTבדיקת ב שעלולות לגרום למצב זה.

 וגרם ללחץ אדיר על המוח.  
המטופלת הוכנסה בדחיפות לחדר ניתוח, שם עברה ניתוח קרניוטומיה )פתיחה כירורגית  

למרבה   של עצם הגולגולת(, במהלכו הוסר הגידול בשלמותו, תוך שימוש בציוד חדיש ומתקדם.
 נקולוגיים מורכבים.המזל התברר שהגידול היה שפיר ואין צורך בטיפולים או 

בתום הניתוח הועברה פניה לאישפוז ביחידה לטיפול נמרץ נוירוכירורגי, במהלכו חזרה  
 יאטרי. להכרה מלאה, וכעבור ארבעה ימים שוחררה לשיקום גר 

ד"ר אבזגאוז: "פניה הגיעה ברגע האחרון ועברה ניתוח מציל חיים, עם קבלת הממצאים.  
בשל הפעילות הספורטיבית שהקפידה לעשות, סייעה לה  היתה במצב שמור יחסית, העובדה ש 

להתגבר על הטראומה בצורה מהירה. למרות הניתוח המורכב, ההתאוששות היתה מהירה  
 החלה להתהלך במחלקה".היא  ותוך פרק זמן קצר 

  :ודוברת רק רוסית, סיפרה , שעלתה מרוסיה לפני ארבע שנים עם נכדיה וניניהפניה
. במהלך השחייה  באותו בוקר הלכתי לבריכה כרגיל. רציניות לי בעיות רפואיות  מעולם לא היו"

הרגשתי חולשה גדולה. יצאתי החוצה להתלבש, והדבר הבא שאני זוכרת זה שהתעוררתי  
  הדרהנלצוות אני מבקשת להודות  באמבולנס. הופתעתי כשהרופאים סיפרו לי על הגידול. 

 . הדבר היחיד שמעציב אותי הוא שלא אוכל לשחות בקרוב". והמסור
, פרופ' מסעד ברהום, הדגישו  הרפואי מנהל המחלקה, פרופ' ז'אן סוסטיאל, ומנהל המרכז
ניתנים שירותים נוירוכירורגיים    ,כי שוב הוכח כמה חשוב שבגליל בפרט ובפריפריה בכלל

לבתי חולים   ,במצב קשה , כשהוא ופל להיטלטלמצילי חיים, תוך מניעת מצב בו נאלץ המט
 מרוחקים. 

 צילום: רוני אלברט . ד"ר סרגיי אבזגאוז ופניה חייקין
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 –  18:00-22:00 11.8יום שישי 

 מקבלים את השבת בבריכה: 

כל משפחה מביאה    – קינוחארוחת ערב )והכנת הבשר על האש(, כלי אוכל,  עליכם:
 קינוח ויחד נפתח שולחן עשיר ושמח. 

 , שולחנות וכיסאות, פינת קפה. 18:30אווירה טובה, מנגלים דולקים מהשעה באחריותנו: 

 עינת, אריה, ליטל, גיל, גלעד, כרמית, אלמוג, שגב ועופר. נתראה! הצוות המארגן: 
 

 

 הרמת כוסית לראש השנה בבריכה 14.9

 85חוגגים  ,הפקה מקומית לחג הקיבוץ  -  ערב חג סוכות 29.9

 
 

   הקיאקים חוזרים!
 1.9יום שישי  - רשמו את התאריך 
 

רגע אחרי החופש הגדול ולפני    אבל עם שידרוגים!!! ,והטיול המסורתי חוזרים הצוות הותיק 
נהיה בכפר הנופש מעיין ואת הקיאקים נעשה   -והפעם עברנו מיקום תחילת הלימודים.

 השנה במסלול של החצבני בקיאקי הגושרים!!!
 

בלבד!!! לא תתאפשר עליה   15:30גם השעות מעט השתנו! הגעה למסלול קיאקים עד 
  - הקיאקים לנקודת ההתחלה לאחר מכן )אחרי שלוקחים כרטיס יש נסיעה בתחבורה של

 . שם אנחנו יושבים( ,נקודת הסיום צמודה לכפר הנופש מעין 
 מהחניה ליד המגרש.  13:30בשעה  1.9אוטובוס אחד יצא ביום שישי 

 
 לו"ז:
הגעה לכפר הנופש   15:00-15:30 •

מעין, אפשר לשים את הציוד  
 ולהתמקם. 

דקות ברגל לקיאקי הגושרים    2לכים הו
 רק עם בגד ים( ,)בלי ציוד

פעילות של חברת  16:30-19:30 •
 קוביות. 

 קבלת שבת  18:30 •

 ארוחת ערב  18:45 •

 מחירים:
 ללא עלות.  2עד גיל  •

)ללא שיט  ₪ 55 3-4גיל  •
 בקיאקים(

)כולל שיט   ₪  110ומעלה   5גיל  •
 בקיאקים(

 ₪   70מבוגרים ללא קיאקים   •

 ₪  120אורחים  •

 5ניתן לעלות על קיאק מגיל  •

 
 בלינק שנשלח במקומי  הרשמה


